

သင့်ကလေးရဲ့မှတ်ပုံတင်စာရင်းသွင်းမှုပုံစံတွင်၊ သင့်အိမ်တွင် အင်္ဂလိပ်စကားအပြင် အခြားဘာသာစကားပြောဆိုပါသည်ဟု သင့်ညွှန်ပြထားပါတယ်။ အကယ်၍အင်္ဂလိပ်စကားအပြင် အခြားဘာသာစကားပြောဆိုသည်ဟု ညွှန်ပြထားပါက၊ ကျောင်းသားအား သူ သို့မဟုတ် သူမ၏အင်္ဂလိပ်စာကျွမ်းကျင်မှုကိုဆုံးဖြတ်ရန် အကဲဖြတ်ပေးပါမယ်။ **ပြောချ အင်္ဂလိပ်ဘာသာစကားကျွမ်းကျင်မှု သက်ဆိုင်ရာနေရာအတွက် အကဲဖြတ်ခြင်း (၂၅၀၀-၀၀) နှင့် ကျွမ်းကျင်မှုစစ်ဆေးခြင်း (၂၅၀)။** ဘာသာစကားအကဲဖြတ်မှု စံနှုန်းထားများ (၂၅)။ ဘာသာစကား ကျွမ်းကျင်မှုစစ်ဆေးခြင်း စာစဉ်တွဲများ (၂၅)။ စသည့်ရမှတ်များမှ၊ သည် အခြားဘာသာစကားပြောဆိုသူများအတွက် အင်္ဂလိပ်စကား (နဲ့) ပြောဆိုမှုလုပ်ငန်း ပြောဆိုရာနှင့် သို့မဟုတ် ရေးသားရာတစ်ခုခုတွင် ကျွမ်းကျင်မှုမရှိပါဟု ခွဲဖော်ပြထားပါသည်။ နဲ့ အစီအစဉ်မှ သင့်ကလေးအား ကျောင်းရှိဘာသာရပ်များအားလုံးတွင် အင်္ဂလိပ်စာနားထောင်မှု၊ ပြောဆိုမှု၊ စာဖတ်မှုနှင့် ရေးသားမှုစသည်တို့ ကျွမ်းကျင်သူဖြစ်လာရန် ကူညီပေးပါမယ်။ အောက်ပါဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း တစ်ခု သို့မဟုတ် ပိုမိုသောနည်းလမ်းများကို သင့်ကလေးထံအရောက်ဖြန့်ဝေပေးပါမယ် -

- ပုံမှန်ပညာရေးစာသင်ခန်းများတွင်ကူညီရန်နှင့် နားထောင်မှု၊ ပြောဆိုမှု၊ စာဖတ်မှုနှင့် အင်္ဂလိပ်စာရေးသားမှု ဆိုင်ရာနယ်ပယ်များတွင် လမ်းညွှန်မှုပေးရန်၊ အခြားဘာသာစကားပြောဆိုသူများအတွက် အင်္ဂလိပ်စကား (နဲ့) သင်တန်းများတွင် မှတ်ပုံတင်သွင်းပေးခြင်း
- “အိုးအိမ်မဲ့များ” အတွက် ပညာရေးဆိုင်ရာဘာသာရပ်များပေးရန် သို့မဟုတ် သင့်တင့်လျောက်ပတ်သော အင်္ဂလိပ်စာနှင့် ပညာရေးဆိုင်ရာမာတိကာများ သင်ကြားရာလမ်းညွှန်မှုပေးရန်၊ နဲ့ သင်တန်းမာတိကာ (သင်တန်းမာတိကာတွင် အင်္ဂလိပ်စကားလေ့လာသူ ကျောင်းသားများအားလုံး) တွင် မှတ်ပုံတင်သွင်းပေးခြင်း
- သင့်ကလေးဟာ ပုံမှန်စာသင်ခန်းမှထုတ်ပြီး နဲ့ ဆရာမှ တစ်ဦးချင်းစီတိုက်ရိုက် သို့မဟုတ် အုပ်စုငယ်ဖြင့် အင်္ဂလိပ်စာလမ်းညွှန်မှုများခံယူရန်ထုတ်ထားသည့်ကာလတွင် နဲ့ တွင်ပါဝင်စေခြင်း
- သင့်ကလေး၏ ပထမပြောဘာသာနှင့် အင်္ဂလိပ်ဘာသာ နှစ်မျိုးလုံးပေးနိုင်သော ပညာရေးဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်မှုများပေးသည့် ဘာသာစကားနှစ်မျိုးပြောသော စာသင်ခန်းများတွင် ပါဝင်စေခြင်း
- သင့်ကလေးသည် စပိန်စကား-မပြောသောကျောင်းသားများနှင့် မူလစပိန်စကား ပြောသောကျောင်းသားများ ၏စာသင်ခန်းများတွင်ပါဝင်ခြင်း၊ စပိန်ဘာသာနှင့် အင်္ဂလိပ်ဘာသာလမ်းညွှန်မှုများ နှစ်မျိုးလုံးပေးသော နှစ်မျိုးသုံးဘာသာစကား အစီအစဉ်များတွင် ပါဝင်စေခြင်း
- သင့်ကလေး နားလည်နိုင်သောမာတိကာများကို သင့်တင့်လျောက်ပတ်စွာ ပြုပြင်မွမ်းမံမှုပြုလုပ်ထားသည့် ဆရာများရှိသော လမ်းညွှန်မှုအစီအစဉ်များတွင် ပါဝင်စေခြင်း
- သင့်ကလေး နားလည်နိုင်သောမာတိကာများကို သင့်တင့်လျောက်ပတ်စွာ ပြုလုပ်ကူညီပေးသည့် ဘာသာစကားနှစ်မျိုးပြောသော အကူကျွမ်းကျင်သူများမှတစ်ဆင့် ကူညီထောက်ပံ့မှုပေးခြင်း
- သင့်ကလေးအား ဘာသာစကားကူညီမှုများပေးရန် ပုံမှန်စာသင်ခန်းများသို့ နဲ့ ဆရာလာရောက်ပြီး နဲ့ တိုက်တွန်းသည့်ကာလတွင်ပါဝင်စေခြင်း

နဲ့ အစီအစဉ်၏တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းအရ၊ ကျောင်းသားတိုင်းအတွက် တစ်ဦးချင်းလေ့လာမှုအစီအစဉ်တွင် သင့်ကလေး၏ ခံနိုင်စွမ်းအား၊ လိုအပ်နေသောအရာနှင့် ဘယ်လိုကူညီမှုပုံစံဟာ အသင့်တော်ဆုံးဖြစ်မလဲဆိုတာဆုံးဖြတ်ရန် ဘာသာစကား ကျွမ်းကျင်မှု အကဲဖြတ်ခြင်းများမှ အချက်အလက်များကိုအသုံးပြုပြီး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန်စီမံထားပါသည်။

သင့်ကလေးအား ပြောချ ပြည်နယ် ဘာသာစကား ကျွမ်းကျင်မှုအကဲဖြတ်ခြင်း (၂၅၀၀) မှ သူ သို့မဟုတ် တက်ရောက်နေသော အင်္ဂလိပ်စာတတ်ကျွမ်းစွာပြောဆိုနိုင်မှု အကဲဖြတ်ခြင်းကို နွေဦးရာသီတိုင်းတွင် ပြုလုပ်ပေးပါမည်။ အကဲဖြတ်ခြင်းဆိုသည်မှာ နားထောင်မှု၊ ပြောဆိုမှု၊ စာဖတ်မှုနှင့် အင်္ဂလိပ်စာရေးသားမှုဆိုင်ရာ နယ်ပယ်များတွင် တိုးတက်မှု၏ စုစုပေါင်းရမှတ်ပေးခြင်း ဖြစ်ပါတယ်။ သင့်ကလေးရဲ့ရမှတ်ဟာ နယ်ပယ်အားလုံးတွင် နှစ်နှစ်ဆက်တိုက်စုစုပေါင်း “ကျွမ်းကျင်မှု” (“ကနညအ”) ရမှတ်

ရပါက၊ သူ့သူမအား အစီအစဉ်မှထွက်ခွင့်ပေးပါမယ်။ အစီအစဉ်မှထွက်ပြီးနောက်တွင်လည်း၊ စာသင်ခန်းမာတိကာများတွင် သူ့သူမ၏လုပ်ဆောင်ချက်ကို နောက်နှစ်နှစ်တွင် နောက်ထပ်ဘယ်လိုအကူအညီလိုအပ်တယ်ဆိုတာဆုံးဖြတ်ပြီး ပြုပြင်ပေးပါမယ်။

အကယ်၍သင့်ကလေးဟာ အထူးပညာရေးဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း အပိုပညာရေးလိုအပ်ပါက၊ နှငှူ အစီအစဉ်မှ အထူးပညာရေး ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းနှင့် အတူတူလုပ်ဆောင်ပါမယ်။ နှငှူ ဌာန၏ကိုယ်စားလှယ်ဟာ အထူးပညာရေးအသင်း၏ တွေ့ဆုံ ဆွေးနွေးပွဲတွင် ပါဝင်ပါလိမ့်မယ်။

မိဘတစ်ဦးအဖြစ် သင့်ကလေး၏ နှငှူ အစီအစဉ်တွင် မှတ်ပုံတင်စာရင်းသွင်းခြင်းအား ငြင်းဆိုမှု သို့မဟုတ် ကျောင်းစာသင်နှစ်အတွင်း မည်သည့်အချိန်မဆို သင့်ကလေး၏ နှငှူ အစီအစဉ်မှဖယ်ထုတ်မှု လုပ်ပိုင်ခွင့် သင့်မှာရှိပါတယ်။ အကယ်၍သင့်ကလေးကို နှငှူ ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းများ မခံယူလိုပါက၊ ကျောင်းသို့ကျေးဇူးပြုပြီး အကြောင်းကြားပေးပါ။ မည်သည့်ကလေးမှ နောက်ကျကျန်မနေစေရဆိုသည့် ဥပဒေ (ဩ ဃုဇို ။န်အ နှငှူညီ ဗခအ) အရ၊ ။နူဏဗ မှနှစ်စဉ်နှစ်တိုင်း စီမံအုပ်ချုပ်ပါမယ်။

အကယ်၍သင့်ဟာ သင့်ကလေးရဲ့သက်ဆိုင်ရာနေရာ၊ စစ်ဆေးမှုအဖြေများ သို့မဟုတ် နှငှူ အစီအစဉ်တွင် ပါဝင်ခြင်းတို့ အတွက် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမှု ပြုလုပ်လိုပါက၊ တို့၏ ကို ကျေးဇူးပြုပြီး ဆက်သွယ်ပါ။

လေးစားစွာဖြင့်၊